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Verslag van de openbare vergadering van de commissie algemene en financiële zaken, 

gehouden op woensdag 28 november2007 in de raadzaal te Middenbeemster. 

 
Aanwezig: 

de heer W. Zeekant (voorzitter) 
de heer C.J. Jonges (secretaris) 
de heer J.H. Köhne (VVD) 
de heer J. van der Wal (VVD) 
de heer J.R.P.L. Dings (PvdA) 
mevrouw C. van den Berg (PvdA) 
de heer N.C.M. de Lange (BPP) 
de heer L.J.M. Schagen (BBP) 
de heer A.N. Commandeur (CDA) 
de heer H.N.G. Brinkman (burgemeester) 
de heer J.C. Klaver (portefeuillehouder) 
mevrouw S.M. Ruijs-Buskermolen (portefeuillehouder) 
mevrouw E. Kroese-Vrolijks (gemeentesecretaris) 
mevrouw M. van Beek (hoofd alarmcentrale) 
mevrouw G.J.M. Ruijs (regiocommandant Zaanstreek-Waterland) 
de heer J. Portegies (teamleider financiën gemeente Beemster) 
de heer Th. Bolten (notulist) 
 

1. Opening 

De voorzitter heet de aanwezigen van harte welkom. 
 

2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Kennismaking met mevrouw G. Vennik en de heer C.J. van Beusekom, commandant 
a.i. resp. kazernecommandant van de Vrijwillige Brandweer Beemster 

Mevrouw Vennik stelt zich voor. Zij is sinds 1 juni jongstleden voor acht uur per week 
commandant ad interim van de vrijwillige brandweer Beemster. De afgelopen periode heeft zij 
zich vooral bezig gehouden met de invulling van de beroepskrachten en met de locatie van de 
NAM in Noordbeemster. Zij gaat nu aan de gang met het beleidsplan, dat wil zeggen met het 
maken van een plan van aanpak en de daaruit voortvloeiende acties. Zij is naast haar werk voor 
de Beemster ook werkzaam bij de regionale brandweer op de afdeling crisisbeheer en 
rampenbestrijding, vooral op het onderdeel ‘oefenen’, monodisciplinair voor de brandweer en 
mutidisciplinair in samenwerking met de de politie, de gemeenten en de GHOR (Geneeskundige 
Hulpverlening bij Ongevallen en Rampen). 
De heer Van Beusekom stelt zich voor. Hij is sinds vier jaar werkzaam bij de brandweer Beemster, 
eerst als vrijwilliger, vervolgens als preparatiemedewerker en nu als kazernekommandant. Hij gaat 
zich vooral bezighouden met de dagelijkse gang van zaken op de kazerne, het geoefend houden 
van de manschappen en het aansturen van de preparatiemedewerker. 
De heer Dings begint met een succeswens. Hij vraagt naar de omvang in fte’s van de 
beroepskrachten en of daarin nog groei te verwachten is. Mevrouw Vennik antwoordt dat de fte’s 
in het beleidsplan staan en dat zij niet weet hoe de toekomst eruit ziet. De drie medewerkers zijn 
op dit moment voldoende om de preventieve en preparatieve taken op zich te nemen. De heer 
Dings vraagt hoe het nu gesteld is met de preparatietaken. Mevrouw Vennik antwoordt dat het 
daarbij lokaal gaat om het rijdend materiëel, de blusbakken, de ademluchttoestellen en het 
geoefend houden van de manschappen voor brandbestrijding en technische hulpverlening bij 
verkeersongevallen. 
De heer Schagen vindt de verbinding die ontstaat tussen de veiligheidsregio en gemeente 
Beemster heel belangrijk en is blij met de doorgroeimogelijkheden binnen het corps. Hij vraagt of 
er een bepaald ‘grip-niveau’ moet zijn om als professional te kunnen worden ingezet. Mevrouw 
Vennik antwoordt dat het bij ‘grip’ gaat om multifunctioneel opschalen vanaf officiersniveau en dat 
het voor de werkers in de Beemster niet van toepassing is. De heer Schagen wenst beide veel 
succes. 
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De heer Commandeur vraagt welke sfeer mevrouw Vennik aantrof toen zij aantrad. Mevrouw 
Vennik antwoordt dat zij de indruk kreeg dat hier sprake was van een hecht, betrokken team en 
dat de kazerne goed op orde was. Zij heeft veel en goed overleg met de heer Van Beusekom.  
Mevrouw Van den Berg vraagt naar het opschuiven van de datum van oplevering van het plan van 
aanpak. 
Mevrouw Vennik antwoordt dat dat respectievelijk zou zijn op 1 april en 1 juli. Dat was 
onhaalbaar. Zijzelf is pas aangetreden op 1 juni. Zij is nu bezig met het schrijven van het plan van 
aanpak en heeft daarover op 10 december aanstaande een gesprek met de burgemeester. De 
punten en prioritering zoals die zijn aangegeven, worden in principe aangehouden. 
De heer Dings neemt met betrekking tot ‘grip’ aan dat er veel geïnvesteerd wordt in de 
communicatie. Mevrouw Vennik merkt op dat voor de connectie tussen de officieren en de 
bevelvoerders op het regionale niveau en anderzijds de lokale manschappen de aanstelling van 
een regionale oefencoördinator van groot belang is.  
 

4. Presentatie Regionale Brandweer Zaanstreek-Waterland 
Mevrouw Ruijs, regionaal commandant Zaanstreek-Waterland, begint haar verhaal met te 
memoreren dat er besloten is tot het vormen van een veiligheidregio Za-Wa per 1 januari 
aanstaande en dat er medio 2008 ook een wet van kracht wordt die daartoe verplicht. Hierop is 
bestuurlijk vooruitgelopen en dat bracht vanwege de gewenste transparantie en vertrouwen 
ontvlechting van bestaande verhoudingen met zich mee. Vanaf 2005 is tussen alle betrokken 
partijen het gesprek gestart over wat het betekent om gezamenlijk een sterke veiligheidsregio te 
vormen en hoe je tot krachtige monodisciplinaire en multidisciplinaire ketens kunt komen. 
Vervolgens loopt mevrouw Ruijs een aantal elementen van de ontwikkeling langs. De noodzaak 
van samenwerking tussen crisisbeheersing en rampenbestrijding. De partners, dat wil zeggen de 
brandweer en de GHOR die samen onder de nieuwe gemeenschappelijk regeling vallen, de politie 
waarvan de relatie geregeld is in een convenant, en uiteraard de gemeente. Het 
veiligheidsbestuur waarin de burgemeesters van alle negen gemeenten zitting hebben en dat 
ondersteund wordt door een regionaal managementteam waarin zitting hebben de corpschef 
politie, de regionale commandant, de directeur GHOR en de coördinerend gemeentesecretaris. 
Het kleine veiligheidsbureau dat belast is met de voorbereiding van alle multidisciplinaire taken en 
projecten. De gemeenschappelijk meldkamer. De heer Commandeur vraagt of het niet zo is dat 
de GHOR geleverd wordt door Amsterdam-Amstelland. Mevrouw Ruijs antwoordt dat dat de 
uitvoering betreft, maar dat Za-Wa een eigen directeur GHOR houdt. Er is nog discussie tussen 
BZK die opteert voor 25 en VWS die opteert voor 24 GHOR’s. Vervolgens gaat zij in op enkele 
aspecten van de wet. Het veiligheidbestuur is verantwoording schuldig aan de gemeenteraden. Er 
is sprake van zogenoemde zorgniveaus, qua risico oplopend van één tot vijf. ZA-Wa is geplaatst 
op niveau vier. Aan de eisen van niveau één, het basiszorgniveau, moet iedereen voldoen en 
daarop is ook het streven van het veiligheidsbestuur in eerste instantie gericht. In 2010 moet dan 
vervolgens voldaan zijn aan de eisen van niveau twee. Zijn er grotere rampen aan de orde, dan 
zal gebruik worden gemaakt van de interregionale samenwerkingsverbanden. De brandweer 
wordt tegen de wens van de minister als zodanig niet geregionaliseerd, maar het accent zal 
volledig liggen op de kwaliteit. Mocht die op lokaal niveau onder de maat zijn, dan kan de minister 
de brandveiligheid onderbrengen bij de regio. De regionale brandweer is de optelsom van die van 
de negen gemeenten. De onderlinge samenwerking, horizontaal en verticaal, is maatgevend voor 
de effectiviteit en dat betekent dat zij onderling ook kwalitatief vergelijkbaar moeten zijn. De 
alarmcentrale, op dit moment bemenst door politie en brandweer, is eveneens een regionaal 
instrument waarin lokale organisaties samenwerken. Ook de coördinatie van de operationele 
uitvoering berust bij de regio. De wet op de veiligheidsregio’s gaat de drie bestaande wetten voor 
politie, brandweer en GHOR vervangen. De vele handboeken, leidraden en normeringsregelingen 
die nu in omloop zijn, zullen worden samengebracht in één algemene maatregel van bestuur bij 
de wet. Mevrouw Ruijs heeft bij haar aantreden geconstateerd dat er regionaal volop wordt 
gewerkt aan de kerntaken, maar dat de kwaliteit en capaciteit nog niet op orde is. Er is nog geen 
kwaliteitszorgsysteem en er zijn ook nog geen kwaliteitsnormen. Ook is de P&C-cyclus nog niet op 
orde en is er geen managementinformatiesysteem. Aan al die dingen wordt nu voortvarend 
gewerkt. Ook heeft zij geconstateerd dat lokaal de basiszorgtaken op orde zijn, maar dat de 
vrijwilligerscapaciteit ernstig onder druk staat. In de landelijke koepel wordt nu bekeken wat 
daaraan valt te doen. Op regionaal niveau wordt het personeelstekort nu snel ingelopen en 
functioneert een nieuw managementteam met realistische ambities. Mevrouw Ruijs hoopt bij 



 3 

iedereen op ‘Trots in verbondenheid’ met een ‘Trotsvast vertrouwen in de regio’. De vier 
hoofddoelen zijn: basisvoorzieningen op orde, optimale samenwerking om gezamenlijk vast te 
stellen met welke normstelling welke kwaliteit moet worden gehaald, klantgerichtheid en 
verbetering ondersteunende taken. De heer Commandeur betreurt het achterwege blijven van de 
symbolische pindarotsjes, voor welk feit mevrouw Ruijs zich verontschuldigt.  
De voorzitter dankt mevrouw Ruijs voor de duidelijke presentatie en geeft de commissieleden het 
woord. 
De heer Schagen vraagt mevrouw Ruijs naar haar visie op het gevaar dat professionalisering kan 
vormen voor de vrijwilligheid. Mevrouw Ruijs antwoordt dat de brandweer om financiële redenen 
niet zonder vrijwilligers kan, maar vanwege hun gemotiveerdheid en lokale verbondenheid ook 
niet moet willen missen, ook al zal dat soms - zoals in Zaanstad en Purmerend - gecombineerd 
moeten worden met beroepskrachten.  
De heer Dings realiseert zich dat het onvermijdelijk is om gebonden te worden aan landelijke 
kaders. Hij vraagt naar de opvatting van mevrouw Ruijs over het idee van de Commissaris van de 
Koningin in Noord-Holland over opschaling van de veiligheidsregio’s tot één ‘kanaalzone’. Mevrouw 
Ruijs antwoordt dat de eerste zorg is om zelf een sterke veiligheidsregio te worden en vervolgens 
te zoeken naar en te vertrouwen op interregionale samenwerking. Zo is het ook gecommuniceerd 
naar de minister, die het hiermee eens is en nu eerst even pas op de plaats wil maken. 
Burgemeester Brinkman vult aan dat de opinie van het veiligheidbestuur is dat ZA-Wa qua schaal 
en vorm een goede veiligheidsregio is. Hij meent dat de heer Borghouts niet bedoeld heeft dat er 
ook sprake zou moeten zijn van één regionale brandweer. Hij herhaalt wat hij al eerder in dit huis 
heeft gezegd: “Er is niet één veiligheidsregio die alles aankan.” 
Mevrouw Van de Berg vraagt hoe groot de druk is om het gestelde zorgniveau te halen. Mevrouw 
Ruijs antwoordt dat niveau één wettelijk verplicht is en dat er voor 2010 gestreefd wordt naar het 
behalen van niveau twee. Burgemeester Brinkman voegt daaraan toe dat voor dat laatste ook 
voldoende financiële middelen nodig zijn. 
Mevrouw Van de Berg vraagt naar de plaats in de organisatie van de regionale geneeskundige 
functionaris. Burgemeester Brinkman antwoordt dat ZA-WA voor GHOR nu deel uitmaakt van 
Amsterdam-Amstelland, maar dat dat bestuurlijk zal veranderen en dat in dat kader ook een eigen 
regionale geneeskundige functionaris zal worden aangesteld die dan directeur GHOR genoemd 
wordt. Voor de uitvoering van de multidisciplinaire taken bij rampen zal dan bij de GHOR-
Amsterdam kunnen worden ingekocht.  
De heer Dings vraagt hoe de kaderstellende rol van gemeenteraden wordt opgepakt. 
Burgemeester Brinkman antwoordt dat die rol in de Wet gemeenschappelijke regelingen is 
vastgelegd. De communicatiestromen gericht op een goede informatieverstrekking, zijn reeds 
zichtbaar geworden. Het is de bedoeling dat de P&C-cycli van de veiligheidsregio en van de 
gemeenten op elkaar worden afgestemd. Hij benadrukt dat de kwaliteit niet nagestreefd moet 
worden omdat de minister dat wil, maar omdat de gemeente dat zelf wil. 
De voorzitter dankt mevrouw Ruijs voor haar presentatie en spreekt de hoop uit dat zij een 
volgende keer de pindarotsjes niet zal vergeten. Mevrouw Ruijs belooft hieraan te zullen denken.  
 

5. Inventarisatie inspraak 

Er hebben zich geen insprekers gemeld. 
 

6. Vaststellen Verslag 5 september 2007 

Tekstueel 
De griffier heeft twee schoonheidsfoutjes: op pagina 4, op ongeveer eenderde van boven: ’70 
miljoen’ moet zijn ‘drieëneenhalf miljoen’, en even verderop: ‘Grondmij’ moet zijn ‘Grontmij’. 
Inhoudelijk 
Geen op- of aanmerkingen. 
 

7. Ingekomen stukken 

Er zijn geen ingekomen stukken. 
 

8. Mededelingen 

Geen mededelingen. 
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9. Voorstel tot opheffing en liquidatie van de Regionale Brandweer Zaanstreek-

Waterland en de GHOR agglomeratie Amsterdam alsmede tot wijziging van de 

gemeenschappelijke regeling Veiligheidsregio Zaanstreek-Waterland 
Mevrouw Van de Berg gaat akkoord met de regeling. Zij heeft wel een organigram gemist.  
De heer Schagen vindt het een duidelijk verhaal. Hij vraagt waarom de veiligheidsregio gebruik 
gaat maken van de rekening-courant van de gemeente Zaanstad. 
De heer Commandeur gaat graag akkoord. 
Burgemeester Brinkman zegt dat het organigram nog komt en dat hij dat van de rekening-courant 
zal uitzoeken. 
De voorzitter concludeert dat de regeling zo vastgesteld kan gaan worden. 
 

10. Tussenrapportage 2007 en de 2e begrotingswijziging 2007 
De heer Schagen vindt het er goed uitzien. Hij vraagt of het met oog op het beperken van de 
personeelsgroei niet goed zou zijn om ook de projectleiders als tijdelijk aan te merken. Hij zou 
graag een schriftelijke toelichting willen hebben op de economische ontwikkeling rondom de 
bestemmingsplannen Leeghwater 3 en Zuidoostbeemster.  
De heer Commandeur vraagt hoe het mogelijk is dat het renteresultaat zo hoog is: 480.000 euro. 
Ook de heer Dings vindt de rapportage er goed uitzien. Hij heeft de volgende vragen. Op 
bladzijde 1: Welke criteria gelden er bij de behoedzaamheidreserve? Op bladzijde 5: Is de 
wijziging van artikel 44 BBV gunstig? Levert onderuitputting niet ook soms financieringsrisico’s op? 
Op bladzijde 7: Is het juist dat de rentebedragen voor het krediet voor de manege en de 
garantiesubsidie pas geactiveerd worden op het moment dat die gelden worden benut? Waarom 
staat er dat de twee miljoen voor het multifunctioneel centrum ten laste worden gebracht van de 
exploitatiebegroting van het project Zuidoostbeemster, terwijl de afspraak is om dat niet te doen? 
De heer Van de Wal gaat ervan uit dat het voordelig saldo, dat een gevolg is van een bijdrage uit 
de algemene reserve, ook weer teruggaat naar de algemene reserve.  
Wethouder Klaver is het ermee eens dat een voordelig saldo (nu 27.000 euro) kan terugvloeien 
naar de algemene middelen waaraan met het oog op het sluitend maken van de begroting 2007 
170.000 euro is onttrokken. Over het renteresultaat merkt hij op dat dat geen geld is dat op de 
bank staat, maar het verschil tussen de waarde van de bezittingen van de gemeente, althans de 
rente die daaraan toegerekend wordt, en de rente voor opgenomen gelden bij banken. De 
480.000 euro fungeert als een mooie financieringsbron waarvan volgens afspraak ieder jaar 
411.000 euro benut wordt ten gunste van de exploitatie en nog eens 21.000 euro die bij de 
begroting 2007 zijn afgesproken. Voor 2008 geldt dat het hele renteresultaat zal worden 
toegevoegd aan de algemene reserve omdat de onttrekking van 81.000 euro niet meer aan de 
orde is.  
De heer Portegies legt uit dat ‘toegerekend aan de bezittingen’ betekent het verschil tussen de 
rente die je toerekent aan de investeringen - dus de activa - en de werkelijk betaalde rente. Dat 
verschil wordt veroorzaakt doordat de reserves - en dat zijn de besparingen in het verleden - als 
interne financiering worden gebruikt en dus niet eerst weggezet worden bij de bank.  
De heer Schagen merkt op dat er een notitie over deze materie bestaat en dat het misschien goed 
is deze weer eens boven tafel te halen. De voorzitter neemt dit op de griffier.  
Wethouder Klaver zegt dat de behoedzaamheidreserve een deel is van de uitkering die apart 
gehouden wordt om de fluctuaties op te vangen. Standaard wordt daarvan 50% uitgekeerd. De 
heer Dings vraagt of en welke BZK-criteria hiervoor gelden. Desgevraagd zegt de heer Portegies 
dat het inderdaad BZK-criteria zijn en dat hij niet weet welke dat zijn. Over artikel 44 BBV zegt hij 
dat het een boekhoudkundig iets is - een door BZK gewenst inzicht in bijdragen die de gemeente 
ontvangt van de provincie en van het Rijk - waaraan verder geen risico’s verbonden zijn. Over de 
kredieten voor Beemster Ruiters en Beemster Keyzer zegt de wethouder dat de rente gaat tellen 
vanaf het moment dat de gelden feitelijk beschikbaar worden gesteld en alsdan toegerekend 
worden aan de exploitatie, in dit geval respectievelijk van het project Leeghwater en dat van 
Zuidoostbeemster. Over het multifunctioneel centrum zegt de wethouder dat het aanvankelijk de 
bedoeling was dat alle deelnemers een evenredig deel van de exploitatiekosten zouden krijgen 
toegeschreven. Toen dat vervolgens onhaalbaar bleek, is besloten het gehele bedrag ten laste van 
het totale exploitatieresultaat te brengen. Desgevraagd zegt mevrouw Kroese over het fte-verloop 
dat er gedifferentieerd naar gekeken wordt, afhankelijk van de functie en de persoon. De vraag 
van de heer Schagen over Leeghwater 3 zal schriftelijk worden beantwoord. 
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In de tweede ronde merkt de heer Dings over het multifunctionele centrum op dat het zoals het 
er nu staat, niet klopt. De heer Klaver zegt toe te bezien of de tekst anders geredigeerd kan 
worden.  
De heer Van de Wal, de heer Schagen en de heer Commandeur hebben verder geen 
opmerkingen. 
 

11. Voorstel naar aanleiding van de brief Gedeputeerde Staten van Noord-Holland over 

het houden van een bestuurskrachtmeting 
De heer Van de Wal is verheugd over het initiatief om een ad commissie kwaliteitsmeting in te 
stellen en vraagt of er al een toetsingskader is. 
De heer De Lange ziet er heil in om hierin energie, menskracht en geld steken. 
De heer Commandeur kan zich voorstellen dat GS hiermee niet helemaal gelukkig is. Het lijkt toch 
een beetje op ‘de bakker keurt zijn eigen brood’. 
De heer Dings is zowel sceptisch over kwaliteitscontroles als over bestuurskrachtmetingen. Toch 
wil hij zijn medewerking geven. Er moeten objectiveerbare en vergelijkbare parameters worden 
gehanteerd. Het moet een onafhankelijk, wetenschappelijk en controleerbare aangelegenheid zijn. 
Het moet niet gaan om dingen die al bekend zijn. Het moet gaan om een deugdelijke sterkte-
zwakteanalyse. Wat betreft de inbreng van de bewoners betreft zou gewerkt kunnen worden met 
panels. De efficiëntie moet aan de orde komen, maar ook de kwaliteit van het bestuurlijk proces 
zoals de terugkoppeling naar de raad vanwege de democratische legitimatie. Het moet uitmonden 
in voorstellen voor verbetering die dan ook daadwerkelijk moeten worden uitgevoerd.  
Burgemeester Brinkman is blij met alle reacties. Wat betreft de mening van GS, bedacht moet 
worden dat er in het bestaande bestel geen sprake is van hogere en lagere overheden, maar 
alleen van hogere en lagere wet- en regelgeving. De gemeente kan zelf beslissen wat zij wil 
ondernemen. De commissie komt met een voorstel om de kwaliteitstoets zus of zo uit te laten 
voeren en de raad gaat daar al dan niet mee akkoord. De burgemeester nodigt de raad uit om 
twee mensen uit haar midden aan te wijzen die naast de burgemeester, een wethouder, de 
griffier en de secretaris zitting te nemen in de ad hoc-commissie. 
De heer Dings merkt op dat het om vier gemeenten gaat en dat die allen hun eigen afweging 
maken. Graft-De Rijp lijkt gezegd te hebben alleen maar op de uitnodiging van GS te willen 
ingaan als alle vier de gemeenten meedoen. Burgemeester Brinkman heeft vernomen dat Zeevang 
wel met het voorstel van GS wil meegaan. 
De heer Van de Wal vindt het belangrijk dat de commissie een goed normenkader vaststelt. Hij 
zegt voorts dat de VVD graag wil samenwerken in de veiligheidsregio, maar vindt dat de Beemster 
zelfstandig moet blijven en daarom een eigen kwaliteitskader nodig heeft. De heer Dings 
repliceert dat hij ook sterk voor behoud van zelfstandigheid is, maar een analyse maakt waarin hij 
zich zorgen maakt over allerlei schaalvergrotingen en decentralisatie effecten waardoor het 
apparaat zodanig onder druk komt te staan dat het op den duur onmogelijk is om zelfstandig te 
blijven. 
De voorzitter rondt dit agendapunt af en zegt dat het presidium zich zal buigen over kandidaten 
voor de ad hoc-commissie, één van de coalitie en één van de oppositie. 
 

12. Voorstel tot wijziging belastingverordeningen 

De heer Dings zegt dat hij in de WABO gelezen heeft over een normenstelsel voor de bouwleges, 
waarmee volgens hem veel discussie overbodig wordt. 
Wethouder Klaver antwoordt dat hij weet heeft van mogelijke wijzigingen in de WABO en dat zal 
nauwgezet zal volgen. 
De heer Schagen vindt het een evenwichtig voorstel en heeft onder andere waardering dat 
aandacht wordt besteed aan de positionering van de evenementen en aan de toekomst van de 
leges. 
 

13. Voorstel tot vaststellen normenkader 2007 accountantscontrole jaarrekening 2007 

De heer Van de Wal mist bij de wettelijke kaders de ARBO- en de Poortwachterwet. Voorts mist 
hij de consequenties van de verordeningen alsook de interne kwaliteitsnormen. 
De heer Dings vindt dat het algemeen risicobeleid wat weinig uitgewerkt is. Hij vraagt of bij 
‘algemeen bestuur’ niet ook de WGR-plus in het normenkader moet worden opgenomen, bij ‘werk 
en inkomen’ de Wet schuldsanering natuurlijke personen, bij ‘ruimtelijke ordening’ zaken van 
planschade, bij ‘onderwijs’ de verordening spoor. 
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De heer Schagen voegt toe: de verordening evenementen bij ‘sport en recreatie’. 
De heer Commandeur stelt voor om de accountant te vragen duidelijk te maken waar de 
voetangels en klemmen liggen wat betreft de risico’s voor het weerstandsvermogen. 
De heer Dings zegt dat de griffier dat ook zou kunnen doen. 
Wethouder Klaver memoreert dat er over de risico’s met betrekking tot weerstandsvermogen een 
stuk is toegezegd.  
Desgevraagd wijst de heer Jonges erop dat het in deze alleen gaat om wetten en verordeningen 
waaraan financiële consequenties verbonden zijn. Dat is bij de door de sprekers genoemde 
verordeningen niet het geval. De evenementen vallen onder de algemene plaatselijke verordening 
en die staat wel in het gepresenteerde register. Van de zijde van de VNG is er niets vernomen 
over mutaties in wet- en regelgeving van het Rijk. Onder de gemeentelijke verordeningen zijn er 
een paar nieuw, zoals die in verband met de WMO en het kwijtscheldingsbeleid.  
 

14. Voorstel tot vaststellen Algemene regels inkoop- en aanbesteding Beemster 2007 

De heer Van de Wal vraagt of de verordening intern is opgesteld of dat er een VNG-sjabloon aan 
ten grondslag ligt. Wat zou er gebeurd zijn als de verordening bijvoorbeeld vijf jaar geleden van 
kracht was geworden? 
De heer Dings zegt dat vanuit de Rekenkamercommissie een aantal onderzoeken zullen worden 
gestart of reeds zijn gestart over deze aanbestedingen. Verder zullen gemeenten bij elkaar 
onderzoek gaan verrichten op een drietal sectoren of activiteiten. 
Wethouder Klaver weet niet wie de normen van deze verordening heeft opgesteld. 
De heer Jonges zegt dat er bijvoorbeeld op internet zeer uitgebreide modellen met toelichting te 
vinden zijn, maar dat het streven hier geweest om ten behoeve van het sturen op hoofdlijnen te 
komen tot een beknopte, overzichtelijke regeling.  
 

15. Voorstel om kennis te nemen van het onderzoekplan doelmatigheid en 

doeltreffendheid 2007 
De heer Dings zegt er vanuit de Rekenkamercommissie op gewezen te zijn hoe belangrijk artikel 
213a is, al is deregulering in overheidshandelen een van de moeilijkste dingen die er is. 
De heer Commandeur vraagt waarom op de eerste bladzijde juist deze drie voorbeelden worden 
genoemd. 
De heer Jonges merkt op dat Beemster een van de 50% gemeenten is die zich braaf houdt aan de 
onderzoeksopdrachten in het kader van artikel 213a van de Gemeentewet. In het management 
komen de gedachten over onderzoek ter tafel en die monden uit in een advies aan het college, 
dat dat advies al dan niet kan overnemen. Het eerste project heeft te maken met de commissie 
bezwaarschriften waarvan de secretaris het heel nuttig vond, de tweede over het GBA en sluit aan 
bij wat er toch al moet gebeuren en het derde over de gemeentelijke vergunningen is een 
onderdeel van gemeentelijke EGEM-project.  
 

16. Bepalen welke agendapunten tevens voor de komende raadsvergadering geagendeerd 

moeten worden en aangeven onder welke categorie (A, B of C) de punten opgenomen 
kunnen worden 

De agendapunten 9a, 10, 12, 13, 14 en 15 gaan als A-stuk door naar de raad en punt 11 gaat 
door als B-stuk. 
 

17. Actielijst commissie algemene en financiële zaken 
1. (Verschillen kostenstructuur). De heer Schagen en de heer Dings melden vanuit de 
Rekenkamercommissie dat het onderzoek afhankelijk is van Deloitte die het eigenlijk niet kan 
starten, omdat de gegevens van de drie andere gemeenten niet beschikbaar zijn. 
2. (Integraal veiligheidbeleid) blijft staan voor 1e helft van 2008. 
3. (Bezuiniging d.m.v. uitbesteding) neemt wethouder Klaver voor een korte notitie mee naar het 
college. 
4. (Brief GS over bestuurskrachtmeting) kan van de lijst worden afgevoerd. 
5. Toegevoegd wordt: een schriftelijk uitleg van de kant van het college over de ontwikkelingen 
rond de bestemmingsplannen voor Leeghwater 3 en Zuidoostbeemster. 
 
 

18. Rondvraag 
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Geen vragen. 
 

19. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.57 uur. 


